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Abstract (en)
The binding member consists of two pivoted retaining elements (6, 7) for the toe of the ski boot, mounted in a housing on a base and equipped with
a main return spring on a rod. It has an auxiliary spring (22) which is connected to return lugs (6b, 7b) on the inside of the retaining elements by a
head (24) which can be engaged with one lug, both or neither. The auxiliary rod (23) is mounted on a plate which turns about a pivot (30), and the
head has a series of notches (24d) in it to engage with the lugs.

Abstract (fr)
L'invention concerne un élément de retenue d'une chaussure sur un ski qui comprend deux organes (6, 7) de retenue distincts, chaque organe étant
relié au ressort (11) par des retours (6a, 7a) agissant sur la tête (16) d'un tirant principal (12) de liaison. L'élément est caractérisé par le fait qu'il
présente un ressort auxiliaire (22, 52) connecté aux retours d'ailes par un tirant auxiliaire (23, 50), et un organe mobile du tirant auxiliaire pour placer
à volonté le tirant en prise avec un nombre de retours d'ailes de zéro à deux. <IMAGE> <IMAGE>
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